

保祿六世書院

2024-2025 學年中二至中三轉校生學位申請須知

1. 索取報名表方法：擬於 2024 年 9 月入讀本校中二至中三級之學生，可於 2024 年 5 月 27 日起循下列途徑索取報名表：
  - (1) 網上下載報名表格：<http://www.ppaulvi.edu.hk>
  - (2) 親到本校索取報名表格  
派發報名表格時間：上午 8:30 至下午 4:00 (星期一至星期五)  
上午 9:00 至中午 12:00 (星期六)
2. 報名日期及時間：2024 年 5 月 27 日上午 8:30 至 2024 年 7 月 5 日下午 4:00
3. 遞交表格方式：申請人或其家長於 7 月 5 日下午 4:00 或以前親身到校遞交報名表
4. 遞交表格須附上：
  - (1) 申請人去年成績表副本(2022-2023 年度所有測驗及考試)【如有】
  - (2) 申請人本年度成績表副本(2023-2024 年度所有測驗及考試)
5. 面試及筆試：由於學位有限，本校只會約見合適的申請人，並以電話通知申請人於 2024 年 7 月 15 日或以前進行面試及筆試（包括英國語文、中國語文及數學）。
6. 面試遴選準則：
  - (1) 學業成績
  - (2) 操行
  - (3) 課外活動及社會服務

備註：

- (i) 如申請人於 2024 年 7 月 12 日下午 4:00 前未接獲電話通知面試，其申請將作落選論，家長無需致電學校查詢。
- (ii) 面試後獲取錄者將於 2024 年 7 月 31 日下午 4:00 前接獲電話通知。如申請人未接獲電話通知，其申請將作落選論，家長無需致電學校查詢。
- (iii) 不設筆試成績查詢。



---

**Pope Paul VI College**  
**Notes on Application for S.2 to S.3 Places (2024-2025)**

1. Application Form

Starting from 27<sup>th</sup> May 2024, the application form can be obtained

(1) by downloading it from our school website: <http://www.paulvi.edu.hk>

(2) in person at our school during office hours:

Mondays – Fridays      8:30 am – 4:00 pm

Saturdays                      9:00 am – 12:00 noon

2. Period of Application: 27<sup>th</sup> May 2024 to 5<sup>th</sup> July 2024 (8:30 am – 4:00 pm)

3. Submission of Application

The duly completed Application Form and supporting documents must be submitted to the school IN PERSON during office hours on or before 5<sup>th</sup> July 2024 (by 4:00 pm).

4. Supporting Documents

The completed application form should be submitted with the following documents:

(1) photocopies of the applicant's academic report cards (2022-2023) (if any)

(2) photocopies of the applicant's academic report cards (2023-2024)

5. Interview and Written Tests

Shortlisted applicants will be invited for an interview by phone before 15<sup>th</sup> July 2024 and they will take the written tests including English Language, Chinese Language and Mathematics on the day of the interview.

6. Selection Criteria for Interview:

(1) Academic performance

(2) Conduct

(3) Extra-curricular activities and social services

**N.B.**

(i) *The school will contact the shortlisted applicants to attend an interview. If an applicant does not receive a phone call from the school on or before 12<sup>th</sup> July 4:00 pm, the application will be considered unsuccessful. Parents need not make enquiries to the school.*

(ii) *After the interview, successful applicants will be notified by the school via phone. If an applicant does not receive a phone call from the school on or before 31<sup>st</sup> July 4:00 pm, the application will be considered unsuccessful. Parents need not make enquiries to the school.*

(iii) *Enquiries about the written test results will not be entertained.*